

Datum 19-03-2015

Tijdstip 18:00

Locatie E139

Aanwezig Michiel Arnouts, Michiel Binnard, Ruben Degeling, Pieter-Jan Dirx, Dorien Eerdeken, Axel Faes, Valéry Frederix, Michael Hayen, Marnick Hermans, Pieter Huybrechts, Laurens Kempeneers, Jurn Krux, Hanne Loyens, Eline Ordies, Tobias Proost, Alain Robert,

Verontschuldigd Marlies Aerts (Volmacht aan Tobias Proost), Lucas Bellens, Gerry Benaets, Nathalie Geraerts (Volmacht aan Ruben Degeling), Matthijs Kaminski, Arne Nys (Volmacht aan Eline Ordies), Michelle van der Meer, Marion Wittenberg

Verslagneer Frank Bax

Voorzitter Dorien Eerdeken

1 *Goedkeuringen en opvolging*

1.1 *Goedkeuring en opvolging verslag 26-02-2015*

Bij punt 3.1 wordt de zin, “niemand is van elkaar op de hoogte”, geschrapt. Er was op dat moment verbetering nodig in de communicatie, maar dit was niet bij iedereen zo in de pijler student.

De werkgroep rond motivatie is geweest. En ook Arena d’Evolucion heeft plaats gevonden.

Het raam die kapot is in het restaurant in Diepenbeek zal normaal snel gerepareerd worden. Frank kaart dit nog aan bij de dienst MAT.

Op de snoepautomaten wordt het foute bedrag aangegeven. Het is getest en het juiste bedrag wordt van je PingPing afgeschreven, enkel het bedrag op de automaat is fout. Het bedrijf dat de automaten beheert, is hierop aangesproken en zal normaal een fiks voorzien.

Het verslag van 26 februari 2015 wordt goedgekeurd.

2 *Terugkoppeling raden*

2.1 *Faculteitsraden*

2.1.1 *BEW*

De aanvraag voor een vrijstelling kan niet meer via de studieloopbaanbegeleiders gebeuren, maar zal nu direct bij de examencommissie moeten gebeuren.

Er is de opmerking gekomen dat studentenvertegenwoordigers die tegen hun zin komen vaak niet goed zijn. Echter zijn wij van mening dat er beter een student met een slechte motivatie zit dan niemand.

2.1.2 GLW

Hier zijn nog veel opmerkingen gekomen over de academische kalender op de faculteitsraad.

2.1.3 REC

Er werden geen relevante punten behandeld op deze faculteitsraad.

2.1.4 WET

De verantwoordelijke van WET was nog niet aanwezig bij de behandeling van dit punt. Dit wordt verplaatst naar de volgende AV.

2.1.5 ARK

Aangezien niemand met een mandaat aanwezig was of op de faculteitsraad of op de AV, zal de bespreking van de faculteitsraad ARK worden verschoven naar de volgende AV.

2.1.6 IIW

Ook hier waren er veel opmerkingen over de academische kalender.

3 Studentenraad

3.1 Wijziging werkingsreglement

Na enkele werkgroepen wordt het nieuwe werkingsreglement voorgesteld. Wijzigingen staan in het document dat met de agenda werd meegestuurd.

De aanwezigheidsvoorwaarde verandert, maar het volmachtensysteem blijft behouden zoals het was.

Alle leden die aan de voorwaarden voldoen, zijn automatisch lid van het IAC in het nieuwe werkingsreglement. Een opmerking is dat door deze regel de AV geen controle meer heeft over het IAC, indien iemand die niet capabel is aan de voorwaarden voldoet. Hier wordt op geantwoord dat dit bijna nooit voorkomt en deze personen indien nodig nog altijd ontzet kunnen worden door de AV.

Er wordt gestemd voor het nieuwe werkingsreglement. Stemming: 12 voor, 1 tegen.

Verder wordt vermeld dat, zoals eerder afgesproken op de werkgroep, er voor de AV van de Studentenraad een extra plaats voor BEW voorzien wordt. Dit omdat deze faculteit ondervertegenwoordigd is en de kieskring van MOB en BEW verschillend zijn. Hiernaast wordt ook opgemerkt dat de schakelstudenten dringend stemrecht moeten krijgen. De AV is het met beide opmerkingen eens en dit wordt unaniem goedgekeurd.

3.2 Invullen mandaten

Onderwijsraad WET (*Axel Faes*): Goedgekeurd

Medewerker WET (*Matthijs Kaminski*): Goedgekeurd

Medewerker REC (*Valéry Frederix*): Goedgekeurd

Faculteitsraad GLW (*Hanne Loyens*): Goedgekeurd

3.3 Werkgroep motivatie

Het verslag wordt overlopen.

De enquête wordt dit jaar reeds opgesteld en ook al eens ondervraagd bij de eigen leden. Dit om zowel de enquête te testen, alsook input van alle leden te krijgen.

De enquête wordt opgesteld door Dorien.

Verder wordt de template van de functiebeschrijving overlopen. De lijst met namen van vorige functiehouders wordt vanaf dit jaar begonnen, oude leden hoeven hiervoor niet opgezocht te worden. Voor het email-adres wordt best niet het huidige UHasselt-mailadres genomen. Eventueel mogen ook andere gegevens neergeschreven worden.

De functies worden nu omschreven, daarna worden deze samengelegd om te overleggen of ze alles omschrijven.

Iedereen omschrijft zijn eigen functie. Ruben zal die van secretaris doen en Pieter-jan de faculteitscoördinator.

Alle voorstellen worden unaniem goedgekeurd.

3.4 Campusrun 23 april

Zoals elk jaar, werd ons gevraagd om te helpen op de campusrun. Dit jaar vindt deze plaats op 23 april, vanaf 17u. Aangezien wij dan een AV gepland hebben, is er keuze tussen twee opties: we verzetten de AV naar 21/4 en helpen op de campusrun (van 17u-20u, bv. water uitdelen) of we helpen met opbouwen (van 11u-14u).

De stemming is als volgt:

7 stemmen voor het verzetten van de AV en bekertjes uit te delen.

2 stemmen om 's middags op te helpen bouwen.

5 stemmen werden onthouden.

Dorien, Michiel, Valéry, Hanne, Tobias, Pieter (onder voorbehoud), Jurn, Axel, Eline en Frank zullen meehelpen.

4 Onderwijs

4.1 Nieuwe organisatie academiejaar

De vertegenwoordigers in de onderwijsraad maken zich zorgen over de toegevingen die Rigo doet op de onderwijsraad aan de faculteiten. Dit moet zo snel mogelijk vastgelegd worden op papier en Eline gaat dit aankarten op het bureau van de onderwijsraad.

Er komt de opmerking uit de AV dat de vertegenwoordigers in deze raden zeker moeten zorgen dat deze zich niet voor de kar van de faculteit laten spannen. Deze merken op dat ze altijd het belang van alle studenten op de eerste plaats zullen houden.

4.2 Voorstel aangepaste foutenmarge

Momenteel is het zo dat de resultaten van de onderwijsenquêtes die door studenten kunnen worden ingevuld na afloop van een blok niet getoond worden indien er een foutenmarge groter is dan 15%. Om de resultaten van deze enquêtes niet te laten verloren gaan wordt voorgesteld om foutenmarges tot 50% toch beschikbaar te stellen. Vindt StuRa dit een goed idee of is een hoger percentage niet relevant?

Indien het foutenpercentage hoger wordt kunnen heel kleine scores een heel fout beeld geven. Indien 2 studenten een slechte evaluatie geven in een groep van 10 geeft dit een te grote invloed.

Voorstel: Een wedstrijd met verschillende faculteiten tegen elkaar om zoveel mogelijk inzendingen te verkrijgen. Blijkbaar is dit vroeger bij Rechten al eens geprobeerd met iPads als prijs en toen was dit geen succes.

Het is niet duidelijk of de opmerkingen van de evaluaties worden doorgegeven indien de foutenmarge te groot is. Dit heeft een grote invloed op de mening van verschillende leden van de AV. Er wordt besloten om deze stemming uit te stellen en meer informatie op te vragen.

Volgende AV wordt dit opnieuw voorgelegd.

4.3 Beleidsplan diversiteit in inclusief onderwijs

Dit plan wordt kort toegelicht. In het document wordt vooral het probleem beschreven, maar oplossingen zijn nog altijd zoek.

5 Student

5.1 Aanvraag cultuursubsidie mobiliteitswetenschappen

De aanvraag voor een cultuursubsidie betreft een lezing van Kris Peeters met als onderwerp "Van Auto Zonder Toekomst Naar Toekomst Zonder Auto". Alle voorwaarden zijn voldaan: het evenement is open (er werd een facebookevent opgemaakt en affiches werden verspreid), een lezing wordt gezien als cultuur, verder werd deze activiteit niet reeds gesubsidieerd. Aangezien het budget €240 bedraagt, kan deze activiteit als klein beschouwd worden. Daarnaast ging deze activiteit door op de campus wat resulteert in een cultuursubsidie van €150. Deze werd unaniem goedgekeurd.

Verder werd aangehaald dat moet worden nagevraagd hoe het komt dat de massamail niet verzonden werd.

Frank neemt contact op met de beheerder van cultuur@uhasselt.be.

5.2 Terugblik filmavond

De filmavond zelf is goed gelopen, er waren geen problemen. Jurn en Michael geven aan dat het jammer was dat er maar twee StuRa-leden aanwezig waren en dat personen die gezegd hebben te komen, niet zijn komen opdagen. Er wordt duidelijk gemaakt dat er minstens vier StuRa-leden op de volgende filmavond toch wel

aanwezig moeten zijn, niet alleen om alles in goede banen te kunnen leiden, maar ook omdat dit naar de studenten toe beter overkomt. Frank geeft toe dat alles vrij kort op elkaar was ingepland en er de volgende keer ook meer tijd moet zijn om alles te kunnen regelen. Verder wordt opgemerkt dat we de dienst communicatie en marketing kunnen uitnodigen om foto's te maken.

6 Varia

6.1 Mededelingen

De ondervoorzitter onderwijs vraagt hoe men de instellingsreview het best kan terugkoppelen. Dit is heel technisch en zou teveel tijd op de AV in beslag nemen. Het is ook niet zeker of de verslagen doorgestuurd mogen worden naar de AV. De AV dringt er op aan dat de verslagen doorgestuurd worden zodat ze op de hoogte kan blijven, aangezien dit zeer belangrijk is voor alle studenten.

Eline dringt bij de stuurgroep aan om het verslag door te mogen sturen naar de AV.

In Hasselt worden binnenkort alle lokalen opengezet waar geen les is, om studenten te laten studeren. StuRa wordt garant gehouden voor de netheid van deze lokalen. Wij zullen daar daarom rond communiceren via de schermen.

De ondervoorzitter Onderwijs is blij dat de Stuverhandleiding is nagelezen door iemand van de dienst onderwijs.

Op het bureau van de RvS zijn verschillende topics behandeld, de belangrijkste topics zijn een noodfonds voor internationale studenten en de bouw van de studententorens in Hasselt. Wij zullen rond dit laatste topic inspraak vragen.

De ondervoorzitter Student vraagt aan alle leden van de AV om goed op te volgen of er Wifi-problemen zijn en indien zij merken dat iemand in hun hoorcollege of werkzitting problemen heeft, dit in te vullen op de site.

Op dit moment staat op de VVS het agendapunt "studentenkamers" op het programma. De ondervoorzitter Student volgt dit op, indien iemand van de StuRa problemen heeft of iemand kent met problemen met een studentenkamer mag hij/zij deze doorsturen naar de ondervoorzitter Student.

Op dit moment heeft de stad Diepenbeek de verenigingen verboden om de verkiezingsweek te starten op zondag. Deze dag mogen er geen evenementen meer doorgaan. Het studentenleven gaat er ondanks de inspanningen van de verenigingen op achteruit. Verder zijn er ook proffen komen melden dat studenten vertrekken voor hun master om op kot te gaan in Leuven, dit omdat ze nu niet op kot zitten, maar ook omdat studenten het studentenleven daar beter vinden. Indien UHasselt op lange termijn een drijvende, bloeiende en groeiende universiteit wil zijn en blijven moet er dringend een signaal naar Diepenbeek komen dat het zo niet verder kan. De AV stemt hier mee in.

De AV keurt goed dat er een kaart naar Arne zal worden verstuurd.

Er wordt gevraagd naar een update rond de filmpjes met proffen om studenten succes te wensen met hun examens. De meesten hebben reeds contact gehad met een prof en zijn een datum aan het afspreken.

Op het International Council werd gevraagd of zij bij de volgende filmavond een film naar voren mogen schuiven. Zo komt hun naam wat meer naar buiten.

De volgende AV zal worden verplaatst naar 31/3 wegens de paasvakantie.

Er wordt gevraagd naar een stand van zaken rond de FPC's van BEW, GLW, WET en IIW aangezien deze nog niet hebben plaatsgevonden. Bij BEW zijn de namen van de stuvers nog niet bekend, bij GLW wordt een datum gezocht, bij WET en IIW wordt gewacht tot na de examens.

6.2 Rondvraag

Rechten: PGO-systeem werkt niet goed en ze gaan hiervan nakijken.

PingPing is alweer kapot, dit moet worden opgelost. De dienst studentenvoorzieningen is hier mee bezig en ziet dit op korte termijn opgelost.

Het probleem bij architectuur van de betalingen wordt aangekaart op de RVS.

Bij Biologie zijn er verrekijker nodig, o.a. voor stages. Alle andere universiteiten hebben contracten met een leverancier, maar de UHasselt niet. Er wordt gevraagd of dit mogelijk gemaakt kan worden.

Dit wordt het beste op de faculteitsraad aangekaart.

De voorzitter dringt erop aan dat de kiesverantwoordelijken moeten worden doorgegeven.

Indien ze de dag na de AV niemand heeft doorgekregen van de faculteitscoördinatoren, stuurt ze de verantwoordelijke door naar deze personen.

De bankautomaat moet sneller worden bijgevuld.

Frank kaart dit aan op bij de dienst StuVo.

De handdoeken op de toiletten in campus Hasselt zijn vaak op.

Frank kaart dit aan bij de dienst MAT.

Frank vraagt na hoe het met de tussenschotten zit van de wc's bij de faculteit Rechten.

De stumags worden niet bij de bib geleverd, dit zou goed zijn aangezien deze in de archieven van de universiteit worden opgenomen.

Er wordt gevraagd hoe het zit met de binnenpost. Dit is nagevraagd en ze zijn hier waarschijnlijk mee bezig.